
 
Enkel fråga till ansvarigt kommunalråd 
2025-05-27 
 

Fråga om Glyttingebadet 
 
Glyttingebadet, ett av kommunen uppfört bassängbad som ägdes av Linköpings 
kommun fram till 1996, är viktigt för många Linköpingsbor. Det ger möjlighet till 
rekreation, social samvaro, motion och inte minst viktigt simundervisning i 
Linköping, en kommun som inte är bortskämd med badmöjligheter. 
Glyttingebadet ligger dessutom inom gångavstånd för runt 20 000 människor, 
boende i stadsdelarna Ryd och Skäggetorp. 
 
Glyttingebadet har varit förhållandevis billigt att bada i, 60 kronor för vuxna och 
50 kronor för barn medan simhallen kostar 120 kronor för vuxna och 60/85 kronor 
för barn (2-11 respektive 12-17). Det ligger i ett område där många kringboende har 
knappa ekonomiska resurser och kanske inte åker på sommarsemester som 
många andra linköpingsbor. 
 
Glytttingebadets ägare, linköpingsprofilen Sami Rahim gick sorgligt bort under 
våren. Hans arvingar har inget intresse av att driva badet vidare, enligt uppgift. 
Därmed riskerar väldigt många människor att bli utan en bra badmöjlighet. En 
betydligt folkligare badmöjlighet än den simhall kommunen har lagt en miljard 
kronor på att anlägga. 
 
Frågor till ansvarigt kommunalråd: 
 

● Hur ser kommunens nuvarande styre, Socialdemokraterna och 
Moderaterna på Glyttingebadet? Vilken betydelse har det för Linköping, 
Skäggetorp och Ryd? 

● Har ni i styret i avsikt att ta några initiativ för att badet ska kunna hållas 
öppet i sommar? 

● Hur ser ni på en långsiktig lösning för att säkra att badet kan hållas öppet? 
 

Gunnar Gustafsson 

Miljöpartiet de gröna 

 

 
 

 


